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PROTOKÓŁ NR 0012.9.4.2020 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   
w dnia 23 czerwca 2020r. 

 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13.00 – 14.40 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności. 
 
Porządek obrad  
 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020 rok, 
 

  Skarga osoby fizycznej na działalność Prezydenta Miasta (remont 
balkonów) – godzina 13.00 
 

 Skarga na działalność Prezydenta Miasta w zakresie polityki dotyczącej 
obciążania obywateli opłatą targową w latach od 2017 – godzina. 14.00 
 

 Petycja w sprawie niełączenia klas V oraz VI w SP nr 15 – godzina 14.45 
 

 Petycja w sprawie przyjęcia uchwały odnośnie zdrowia mieszkańców gminy 
przed coraz większą ekspozycją na sztuczne pola elektromagnetyczne  
o coraz szerszym zakresie częstotliwości – godzina. 15.15 
 

4. Plan pracy komisji na II półrocze 2020 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 26 maja 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Łukasz Kasza otwarł posiedzenie, powitał przybyłych gości 
oraz członków Komisji.  
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Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto głosami: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 
 

 Skarga osoby fizycznej na działalność Prezydenta Miasta (remont balkonów)  
 
Komisja wysłuchała strony skarżącej jak również Naczelnika Wydziału Architektury 
Urzędu Miasta. Ustalono, że zostanie skierowane pismo do Radcy Prawnego Urzędu 
Miasta z prośbą o opinię prawną, a następnie zostanie przygotowany projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, który będzie procedowany na wrześniowej 
Sesji Rady Miasta.  
 
 

 Skarga na działalność Prezydenta Miasta w zakresie polityki dotyczącej 
obciążania obywateli opłatą targową w latach od 2017, 

 
Komisja wysłuchała wyjaśnień strony skarżącej jak również przedstawiciela Straży  
Miejskiej i Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego. Skarżący zdefiniował, że pismo 
nie nosi charakteru skargi.  
Ustalono, że zostanie skierowane pismo do Przewodniczącego Rady Miasta  
w sprawie zmiany prawa miejscowego oraz umorzenia prywatnej należności.  
 
 

 Petycja w sprawie niełączenia klas V oraz VI w SP nr 15  
 
Komisja zapoznała się z tematem i  wysłuchała przedstawicieli SP nr 15.  
Zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, który 
będzie procedowany na wrześniowej Sesji RM.  
 

 
 Petycja w sprawie przyjęcia uchwały odnośnie zdrowia mieszkańców gminy 

przed coraz większą ekspozycją na sztuczne pola elektromagnetyczne  
o coraz szerszym zakresie częstotliwości, 

 
Komisja wysłuchała inspektora Wydziału Ochrony  Środowiska  Urzędu Miasta  
w w/w sprawie. Zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji, który będzie procedowany na wrześniowej Sesji RM. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2020 rok, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0  
 
 
Ad.4 
 
Plan pracy komisji na II półrocze 2020 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy na II półrocze 2020 r.  
 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
Ad. 6 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji – Łukasz Kasza  podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji  
Monika Dulewicz       Łukasz Kasza 
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